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БЕОГРАД - Директор Нове Србије Борислав Боровић изјавио је данас да та странка
Параду поноса "игнорише", као и прошле године, и додао да, поштујући законе о
равноправности мањина, нема ништа против одржавања таквог догађаја.

  

"Предлажемо да се та Парада поноса одржи на новом мосту, једном симболу и поносу
Београда, где ће бити лакше обезбедити учеснике параде", истакао је Боровић.

  

Он је упитао и зашто би само Београд имао привилегију да се у њему одржава Парада
поноса и предложио да се одржи у неким "мултиетничким, европејским срединама",
помињући Нови Пазар и Приштину.

  

"Предложио бих Дејану Ранђићу из Либерално демократске партије да са својим
партнером муфтијом Исламске заједнице у Србији Муамером Зукорлићем организује
параду у Новом Пазару. То би била добра промоција европских вредности", изјавио је
Боровић и додао да би одржавање параде у Приштини, такође, била прилика да се
подрже европске вредности.

  

Говорећи о предлогу Закона о реституцији, он је рекао да ће НС учини све како тај закон
не би прошао у Скупштини Србије.

  

"Изјава да ко не буде званично судски рехабилитован, неће бити предмет реституције је
скандалозна. Проглашавање за народне непријатеље било је у присуству два сведока.
То су били монтирани случајеви и сада се позивати на праведност тих одлука је потпуна
бесмислица", оценио је Боровић.

  

Према његовим речима, Закон о реституцији сигурно ће бити изгласан у Скупштини пред
изборе, под притиском Европске уније.
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Биће то, оценио је Боровић, још једна од грешака ове власти.

  

(Курир)
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